

**LETTER NUMBER 353**

1 1846-02-10  
2 Monsieur le Supérieur du Pensionnat des Joséphites a Grammont

L. st. J. M. J.

Monsieur le Supérieur

Je vous envoie encore un jeune homme qui desire se faire Religieux. Il est douteux que le défaut à l'oeil puisse se racheter par les bonnes qualités que le postulant possède. Veuillez examiner les choses, pendant quelques jours, et m'écrire ce que vous en pensez. Si vous jugez que l'individu ne peut pas convenir, il ne faudra pas le garder longtemps. Veuillez m'en écrire, dans quelques jours, et me donner en même temps un aperçu sur chacun des postulants et des novices.

J'aime à croire que les indispositions ont cessé et que sous ce rapport, vous êtes soulagé depuis que vous m'avez donné de vos nouvelles.

Je suis toujours bien cordialement

Votre tout dévoué Père en J. C.

Gand 10 fev. 1846

C. G. Van Crombrughe

Veuillez envoyer tout de suite à son adresse le paquet que le Postulant est chargé de vous remettre.

10 February 1846

To the Superior of the Josephite Boarding School at Grammont.

Praised be Jesus, Mary and Joseph

Dear Superior,

I am sending you a young man who wishes to become a religious. It is doubtful that his eye problem can be compensated for by the good qualities that this postulant possesses. Please examine things for a few days and write to me to tell me what you think. If you think that this individual won't do you should not keep him for long. Please write to me about it in a few days and at the same time give me an report on all of the novices and postulants.

I hope that the various illnesses have ceased and that in this matter you have been comforted since you last wrote to me.

I am always most cordially,

Your very devoted Father in Jesus Christ,

Ghent 10 February 1846

C.G. Van Crombrughe

Please send the packet which the Postulant has been told to give you to its destination immediately